

## 輔導科 108 年度 4 月份機關研究看板

The Research Bulletin Board In April, 2019

### 1. 108 年新店戒治所藥癮戒治人員再繼續教育訓練課程 2019 On-The-Job Training For the Addiction Professionals of Sindian Drug Abuser Treatment Center

4 月 9 日、16 日上午，本所舉辦「108 年新店戒治所藥癮戒治人員再繼續教育訓練課程」，邀請陳映程臨床心理師擔任講座，講授主題為「生理回饋在藥酒癮個案的應用與發展」與「腦波回饋在藥酒癮個案的應用與發展」，共計有司法官第 58 期養成教育學員 7 名與本所同仁及外聘人員 39 名參加。

In the morning of April 9 and 16, we held the 2019 on-the-job training for the addiction professionals of our center. We invited clinical psychologist Ying-Cheng Chen to give the speeches about the application and the development of biofeedback and EEG biofeedback in drugs and the alcohol addiction. There are 7 student prosecutors in the practical training of 58th the judiciary training made by the Academy For the Judiciary and 39 professionals attending the speeches.

相關照片

相關照片

